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W zwi!)Zku z otrzyman<l odpowiedzi<l na interpelacjy 0 sygnaturze BRM.0003.2S7.2016 

proszy 0 infonnacjy kiedy zostanie wykonane przejscie dla pieszych przy ulicy Slawiycickiej 

wspomniane w interpelacji. Zaraz po otrzymaniu odpowiedzi miejsce mialo spotkanie 

robocze na ktarym wraz z kierownikiem drag miejskich oraz kierownikiem drag krajowych 

ustalono ze przejscie powstanie, ale miasto musi wykonac projekt techniczny oraz 

doswietlenie przyszlego przejscia dla pieszych. Pomimo ii. nlinylo juz sporo czasu od 

otrzymania odpowiedzi oraz spotkania do dzis przejscie nie powstalo, a ja nie posiadarn 

zadnych informacji na jakim etapie jest realizacja tego zadania. 
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